

2021 FIA KARTING WORLD CHAMPIONSHIP IN BRAZIL CANCELLED DUE TO ONGOING COVID RESTRICTIONS, NEW EVENT TO TAKE PLACE IN EUROPE

17 Sep 2021



The 2021 FIA Karting World Championship, featuring OK and OK Junior categories, scheduled for Birigui, Brazil, on December 2-5, has been cancelled as the global COVID-19 pandemic continues to generate challenges for teams, drivers and organisers in many regions.

The 2021 FIA Karting OK-OKJ World Championship will take place in Spain from 29th to 31st October. The venue will be announced in the coming days.

Felipe Massa, President of the FIA International Karting Commission said: *“It is with great sadness that we find ourselves having to cancel the World Championship Event in Birigui. The global situation caused by the COVID-19 pandemic makes the event impossible to happen where we wanted to go. I would like to personally thank the local organizer Speed Park and the CBA staff for their commitment and hard work to date and we look forward to working together with them to develop FIA Karting in Brazil.*

A new event will take place in Europe to allow the best Karting drivers in the world to finish their season with a World Championship.”

LE CHAMPIONNAT DU MONDE FIA KARTING 2021 PRÉVU AU BRÉSIL EST

ANNULÉ EN RAISON DES RESTRICTIONS LIÉES AU COVID. UNE NOUVELLE ÉPREUVE EST PROGRAMMÉE EN EUROPE.

Le Championnat du Monde FIA Karting 2021, comprenant les catégories OK et OK Junior, qui devait se dérouler à Birigui, au Brésil, du 2 au 5 décembre, a été annulé car la pandémie de COVID-19 continue de poser des problèmes aux équipes, aux pilotes et aux organisateurs dans de nombreuses régions.

Le Championnat du Monde FIA Karting OK-OKJ 2021 sera disputé en Espagne du 29 au 31 octobre. Le lieu précis sera annoncé dans les prochains jours.

Felipe Massa, Président de la Commission Internationale de Karting de la FIA a déclaré : *"C'est avec une grande tristesse que nous nous trouvons dans l'obligation d'annuler l'épreuve du Championnat du Monde à Birigui. La situation globale causée par la pandémie de COVID-19 rend en effet impossible la tenue de la compétition à l'endroit prévu. Je tiens à remercier personnellement l'organisateur local Speed Park ainsi que le personnel de la CBA pour leur engagement et leur travail acharné jusqu'à présent, et nous sommes impatients de collaborer avec eux pour développer le Karting FIA au Brésil.*

Une nouvelle épreuve aura lieu en Europe pour permettre aux meilleurs pilotes de Karting de terminer leur saison par un Championnat du Monde."